
 

Община РИЛА 

Област с административен център гр.Кюстендил 

                          

ПРОТОКОЛ  20 

 

Днес, 30.12.2024 г. /понеделник/  от 10.00 ч., в заседателната зала в административната сградата на 

Общинска администрация, град Рила,  Община Рила се проведе  заседание.  

Присъстват 11/единадесет/ общински съветници - Цветана Шушкова – Председател на ОбС, Лазар 

Лазаров,  Донка Цветкова, Мария Жлябинкова, Стоян Миланов,  Елена  Александрова- Георгиева, Георги Васев, 

Костадин  Михайлов и Боримира Атанасова. Отсъстват Стоян Туповичарски и Ивайло Кондев, които ще 

закъснеят. Кворум 9  /девет/ общински съветници.   

Присъстват и Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила, Кметски наместници на с. Падала и н.м. Рилски 

Манастир, Кмет на село Пастра, представител но ОУ“Аверкий Попстоянов“ –град Рила  и служители на ОА- Рила. 

 Цветана Шушкова – Председател на ОбС откри заседанието и даде думата за изменения и допълне-

ния към Дневния ред. 

Г- н Кабзималски предложи да се добавят още две  точки към Дневния ред, съответно да се промени 

номерацията а именно:  

1. Кандидатстване на Община Рила по процедура, чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова по-

мощ BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“ по Програма „Развитие на човешките 

ресурси“ 2021-2027, Приоритет 2 „Социално включване и равни възможности“, с проектно предложение: „Ино-

вативни здравно-социални услуги в Община Рила 

2. Актуализация Бюджет 2024 година на Община Рила и актуализация на разчета за финансиране на 

капиталовите разходи по обекти и източници на финансиране на Община Рила за 2024 г. 

Влизат Стоян Туповичарски  и Ивайло Кондев – Кворум 11/единадесет / 

Елена Александрова- Георгиева- Общински съветник- За приемане ли ги предлагате или само да ги 

прегледаме за следващо заседание? 

Георги Кабзималски- Кмет на община Рила- За примане на това заседание. 

Елена Александрова- Георгиева- Общински съветник- С точката за кандидатстване сме се 

запознали, но с бюджета, аз снощи я видях, в 22ч. Ние ще я одобрим, но не съм се запознала. Ще вдигна ръка, 

но правя това уточнение, не искам да завършваме годината с лоши чувства. 

Донка Цветкова - Общински съветник - Не сте само Вие, всички не сме се запознали. 

Йрданка Миладинова- Юрисконсулт и Протоколист- Ако не влезе в дневния ред, ще се образува 

още едно дело, а това е безпредметно. Написала съм Ви, при изпращане на материали, че ще има 

допълнителни точки за актуализацията, като дати съм посочила  27 или 30, зависи от получените трансфери. 

Елена Александрова- Георгиева- Общински съветник – Не съм видяла. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС-  Точно заради актуализацията на бюджета , заседанието ни 

сега е на 30.12., за да може всичко да бъде отразено, още ноември на заседанието го коментирахме. Колеги, ако 

нямате други предложения за промени, моля гласувайте предложения дневен ред: 

След проведеното гласуване:  

11/единадесет / - „за“, се прие следния   

ДНЕВЕН РЕД: 



1. Приемане на Годишен план на дейностите за подкрепа за личностно развитие на децата и ученици-

те в Община Рила за 2024г. 

                                                              Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила  

2. Приемане на Програма за развитие на читалищната дейност в Община Рила за 2025г. 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

3. Приемане на Културен календар на Община Рила за 2025г. 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

4. Приемане на План за работа на Общински съвет, Община Рила за 2025г. 

                                                    Докладва: Ц. Шушкова – Председател на Общински съвет 

5.  Отчет за дейността на Общински съвет, Община Рила  и неговите комисии за периода от  м. юли 

2024г. до м. ноември 2024г. 

Докладва: Ц. Шушкова – Председател на Общински съвет 

6. Изпълнение на Решенията на Общински съвет на Община Рила от м. юли 2024г. до м. ноември 

2024г. 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

7. Информация за проведените обществени поръчки по реда на Закона за обществените поръчки 

(ЗОП) в Община Рила през 2024г. 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

8. Информация за изготвени и приети проекти по европейски програми за периода от м. септември 

2023г. до м. декември 2024г. 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

9. Откриване на  процедура за определяне на съдебни заседатели за района на Районен съд - Дупница, 

мандат 2025-2029г., приемане на правила за нейното провеждане и избор на комисия по провеждане 

на процедура за избор на съдебни заседатели 

Докладва: Ц. Шушкова – Председател на Общински съвет 

10. План-сметка за относимите за календарната 2025 година разходи за извършване на дейностите по 

предоставяне на услугите по чл. 62 от ЗМДТ, за които се заплаща такса за битови отпадъци, за 

всяка от услугите и по източници на финансиране; 

Размер на таксата за битови отпадъци за 2025 г.   

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

11. Придобиване (одобрение) на инвестициите, направени от ВиК Оператора „Кюстендилска вода“ 

ЕООД – гр. Кюстендил за 2023 г. в активи публична общинска собственост на Община Рила. 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

12. Предоставяне на Община Благоевград притежаваните идеални части от собствеността на рецикли-

руемия отпадък, образуван  при работата на инсталация за предварително третиране на смесени 

битови отпадъци от общините Благоевград, Симитли, Рила , Кочериново и Бобошево, разположени 

на територията на Регионална система за управление на отпадъците – Регион Благоевград, с. Бучи-

но, община Благоевград 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

13. Прекратяване на съсобственост между Община Рила и Гергана ********* Пашова , с постоянен 

адрес : гр. ****, Община ****, ул. „***** ***“ № *, чрез продажба на частта на Общината, предс-

тавляваща 150/640 кв. м.  ид. ч. от УПИ – I 1105, кв. 107, съгласно действащият към момента, ре-



гулационен план на гр. Рила, Община Рила, утвърден със Заповед № 30 /22.02.1993г. на Кмета на 

Община Рила , целият с урегулирано пространство от 640 кв. м. 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

14. Изразходване на средствата от дължимите обезпечения и отчисления по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 

64, ал. 1 от Закона за управление на отпадъците, за периода 01.01.2025 – 31.12.2025 г., във връзка с 

прилагане разпоредбата на § 3 от ПЗР на Закон за изменение и допълнение на  Закона за местните 

данъци и такси, обн. ДВ, бр. №81 /2024 г., в сила от 01.01.2025 г. 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

15. Кандидатстване на Община Рила по процедура, чрез директно предоставяне на безвъзмездна фи-

нансова помощ BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“ по Програма „Раз-

витие на човешките ресурси“ 2021-2027, Приоритет 2 „Социално включване и равни възможнос-

ти“, с проектно предложение: „Иновативни здравно-социални услуги в Община Рила“ 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

16. Актуализация Бюджет 2024 година на Община Рила и актуализация на разчета за финансиране на 

капиталовите разходи по обекти и източници на финансиране на Община Рила за 2024 г. 

Докладва: Г. Кабзималски – Кмет на Община Рила 

17. Изказвания, питания, становища, предложения на граждани и разни 

 

ТОЧКА ПЪРВА: Приемане на Годишен план на дейностите за подкрепа за личностно развитие на децата 

и учениците в Община Рила за 2024г. 

 

     Изказвания, мнения, предложения: 

Боримира Атанасова  - Председател на СК-  Предложението е разгледано на заседание на СК . Прие 

се следното  

РЕШЕНИЕ 

На основание: чл.21, ал.1, т.12 предл. четвърто, във връзка с чл.17, ал.1, т. 3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл. 197, ал.3 от Закона за предучилищното и училищното 

образование 

РЕШИ: 

Приема Годишен план на дейностите за подкрепа за личностно развитие на децата и учениците в Община 

Рила за 2024г. 

 

      Гласували: 5/петима/   - „за“ 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Има ли група по интереси по  шах в ОУ ? 

Представител на ОУ – Не съм запознат. 

Елена Александрова- Георгиева- Общински съветник- Програмата е съгласувана от няколко 

институции. В дейност 1, изключително много мерки са насочени за работа с деца,  ранно оценяване на риск от 

обучителни затруднения, обучния на педагози. Има ли случаи в детската градина, които се нуждаят от такива 

мерки? 

Георги Кабзималски – Кмет на община Рила- Коментира се въпроса на комисия, това са програми, 

които трябваше да се приемат началото на годината, но по независещи от нас причини се приемат сега. 

Направено е анкетиране между всички родители в детската, около 60 % са обхванати. Има желание за 



назначаване на логопед. Ние като общинска администрация, не можем да назначаваме учители. Трябва да има 

възможност за включване в Приложение 1 в ОДГ, и осигуряване на финансови средства. 

Елена Александрова- Георгиева- Общински съветник – Ще поделя случай на моя близка, която води 

детето на логопед, но и в детската градина започна предлагане на улугата. Оказа се, че деца  които посещават 

логопеди в детската, посещават логопеди и в личния си живот, но логопедът в детската работи по собствено 

програма и не работи заедно с логопеда , при който ходи детето. И нещо хубаво става неефективно. Да се 

съобрази в бъдеще. 

Мария Жлябинкова- Общински съветник – В много училища и детски има логопеди, може да се 

взаимства, или да се ползва ресурсен учител. 

Георги Кабзималски – Кмет на община Рила – Ще го вземем в предвид. Има норматив, и той е брой 

деца, поотделно детска и училище не могат да покрият и половината нормматив. Имаше програма, тя мина и 

специалистите за област Кюстендил бяха 3 бр., които няма да отидат в малките общини. Опитахме да защитим 

за ОДГ само логопед, но са малко бройките. Ако е ресусен учител, отиваме на варианта да караме, отново деца с 

автобусче, а кабинетите в двете ни образователни институции са оборудвани, това е стрес за децата, там няма да 

работят само с тях, а и с деца от Кочериново, Бобошево. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Който е съгласен да приемем плана, Моля да гласува 

Гласували :  

11/единадесет/- „за“ 

РЕШЕНИЕ № 164 

      Относно: Приемане на Годишен план на дейностите за подкрепа за личностно развитие на децата и 

учениците в Община Рила за 2024г. 

На основание: чл.21, ал.1, т.12 предл. четвърто, във връзка с чл.17, ал.1, т. 3 от Закона за местното са-

моуправление и местната администрация и чл. 197, ал.3 от Закона за предучилищното и училищното образова-

ние, Общински съвет, Община Рила 

РЕШИ: 

Приема Годишен план на дейностите за подкрепа за личностно развитие на децата и учениците в Община 

Рила за 2024г. 

 

   ТОЧКА ВТОРА: Приемане на Програма за развитие на читалищната дейност в Община Рила за 2025г. 

       Изказвания, мнения, предложения: 

Боримира Атанасова  - Председател на СК-  Предложението е разгледано на заседание на СК . 

Дебатирано беше и значително по-малката сума за читалището в Пастра , спрямо остналите. Прие се следното  

РЕШЕНИЕ 

На основание: чл.21, ал.1, т.12 предл. трето, във връзка с чл.17, ал.1, т.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл.26а, ал.2 от Закона за народните читалища 

РЕШИ: 

Приема Програма за развитие на читалищната дейност на територията на  Община Рила за 2025 г. 

 

Гласували: 5 /петима/   - „за“ 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС-   Имах питане за счетоводтвото, проверихте ли го, дали е 

техническа гпешка? 

Георги Кабзималски- Кмет на община Рила- Нямат претенции, Пастра. Не съм го проверил. 



Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник – Ако е техническа грешка, те ще си я отст-

ранят. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС-  Въпроси, няма, който е съгласен да приемем програмата, 

Моля да гласува . 

Гласували :  

11 (единадесет) - „за“ , прие се 

РЕШЕНИЕ № 165 

        Относно: Приемане на Програма за развитие на читалищната дейност в Община Рила за 2025г. 

На основание: чл.21, ал.1, т.12 предл. трето, във връзка с чл.17, ал.1, т.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл.26а, ал.2 от Закона за народните читалища, Общински съвет, 

Община Рила 

РЕШИ: 

Приема Програма за развитие на читалищната дейност на територията на  Община Рила за 2025 г. 

 
         ТОЧКА ТРЕТА: Приемане на Културен календар на Община Рила за 2025г. 

      Изказвания, мнения, предложения: 

Боримира Атанасова  - Председател на СК-  Предложението е разгледано на заседание на СК . Прие 

се следното  

РЕШЕНИЕ: 

На основание чл.21, ал.1, т.23, във връзка с чл.17, ал.1, т.5 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.2, т.4 от Закона за закрила и развитие на културата 

РЕШИ: 

Приема Културен календар на Община Рила за 2025 г. 

 

Гласували:5 /пет/  -  за“ 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Въпроси, няма. Който е съгласен да приемем предложени-

ето, Моля да гласува . 

Гласували :  

11 (единадесет) - „за“ , прие се 

РЕШЕНИЕ № 166 

Относно: Приемане на Културен календар на Община Рила за 2025г. 

На основание чл.21, ал.1, т.23, във връзка с чл.17, ал.1, т.5 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.2, т.4 от Закона за закрила и развитие на културата, Общински съвет, 

Община Рила 

РЕШИ: 

Приема Културен календар на Община Рила за 2025 г. 

 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Приемане на План за работа на Общински съвет, Община Рила за 2025г. 

Изказвания, мнения, предложения: 

Ивайло Кондев - Председател на ПК-  Предложението е разгледано на съвместно заседание на ПК. 

Прие се следното 

 РЕШЕНИЕ  

На основание: чл.21, ал.1, т. 23 от Закон за местното самоуправление и местната администрация 



РЕШИ: 

Приема План за работа на ОбС  - Рила за 2025г. , съгласно Приложение № 1. 

Гласували: 3  /трима/   - „за“ 

 

Донка Цветкова-  Общински съветник- Имах питане, за февруари месец, към Миладинова, първо да 

са информациите, но стана ясно, че не е проблем, то се залага в поканата. Всеки месец сме направили да има 

заседания, че както беше тръгнало може да се събраме два пъти годишно. Три точки за месец, винаги изникват 

допълнителни. 

Йрданка Миладинова- Юрисконсулт и Протоколист – В м.  октомври в т. 1 и т.2 от плана , да се 

добави и 2025г., за да тръгне регулярно от догодина. 

Мария Жлябинкова  - Общински съветник-  В м. декември два пъти е оставен отчета за решенията 

на ОбС, да се коригира. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Колеги, други въпроси , няма, който е съгласен да приемем 

плана с направените изменения и допълнения, Моля да гласува. 

Гласували :  

11 /единадесет/-  „за“, прие се 

РЕШЕНИЕ № 167 

Относно: Приемане на План за работа на Общински съвет, Община Рила за 2025г. 

На основание: чл.21, ал.1, т. 23 от Закон за местното самоуправление и местната администрация, 

Общински съвет, Община Рила 

РЕШИ: 

Приема План за работа на ОбС  - Рила за 2025г. , съгласно Приложение № 1. 

 

ТОЧКА ПЕТА: Отчет за дейността на Общински съвет, Община Рила  и неговите комисии за периода 

от  м. юли 2024г. до м. ноември 2024г. 

Изказвания, мнения, предложения: 

Ивайло Кондев - Председател на ПК-  Предложението е разгледано на  заседание на ПК . Прие се 

следното 

РЕШЕНИЕ: 

На основание чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА и чл. 11, ал. 1, т. 19 от Правилник за организацията и дейността 

на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация 

РЕШИ 

Приема Отчет за дейността на Общински съвет, Община Рила  и неговите комисии за периода от  м. 

юли 2024г. до м. ноември 2024г. 

 

 Гласували:5 /пет/  -  за“ 

 

Донка Цветкова - Общински съвет- Какви са външните услуги? 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила -  Това е процентно рабиване на всички разходи- ток, 

вода… 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Въпроси, няма. Който е съгласен да приемем 

предожението, Моля да гласува . 



11 /единадесет/-  „за“, прие се 

РЕШЕНИЕ № 168 

Относно: Отчет за дейността на Общински съвет, Община Рила  и неговите комисии за периода от  м. 

юли 2024г. до м. ноември 2024г. 

На основание чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА и чл. 11, ал. 1, т. 19 от Правилник за организацията и дейността 

на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация, Общински съвет, 

Община Рила  

РЕШИ 

Приема Отчет за дейността на Общински съвет, Община Рила  и неговите комисии за периода от  м. 

юли 2024г. до м. ноември 2024г. 

 

       ТОЧКА ШЕСТА: Изпълнение на Решенията на Общински съвет на Община Рила от м. юли 2024г. до 

м. ноември 2024г. 

Изказвания, мнения, предложения: 

Ивайло Кондев - Председател на ПК-  Предложението е разгледано на  заседание на ПК . Прие се 

следното 

РЕШЕНИЕ: 

На  основание   чл.21,  ал.1,  т.24  от  Закона  за  местното  самоуправление  и местната  администрация 
        РЕШИ: 
               Приема  Отчет  за изпълнение на Решенията на Общински съвет, Община Рила от м. юли 2024г.  до м. 
ноември 2024г. 
 

Гласували:5 /пет/  -  за“ 

 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник- Видно от отчета, смятам, че никой 

гражданин не може да се оплаче, че административните преписки се бавят.  В последно време се вижда колко 

експедитивно се работи. Имам въпрос по две точки. По отношение на проекта за Смочево, не е ли одобрен? 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила-  Да мина, но продължава изпълнението, на 27 

отварихме офертите. Едно решение е приключило тогава, когато се изчерпри. Ще приключи когато получим 

последна верификация. 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник- Точка 24 – отдаване под наем? 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- Не е приключил търга към датата на депозиране на 

докладната. Ние нямаме неприключили търгове. 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник- Точка 29, кореспонденция с автомобилна 

администрация. 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- Има постановено решение на комисията, чакаме 

минисъра да разпише, да ги прати на областния управител и той да ги официализира, да ни ги предостави и по 

тях да премем актуализираните разписания Рилски манастир- Пастра – Падала. 13 месеца нямаше заседание на 

тази комисия и това беше проблем за нас. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Въпроси, няма. Който е съгласен да приемем 

предожението, Моля да гласува . 

Гласували: 

11 /единадесет/-  „за“, прие се 

РЕШЕНИЕ № 169 



 

        Относно: Изпълнение на Решенията на Общински съвет на Община Рила от м. юли 2024г. до м. ноем-

ври 2024г. 

На  основание   чл.21,  ал.1,  т.24  от  Закона  за  местното  самоуправление  и местната  
администрация, Общински съвет, Обшина Рила   
        РЕШИ: 
               Приема  Отчет  за изпълнение на Решенията на Общински съвет, Община Рила от м. юли 2024г.  до м. 
ноември 2024г. 

 

ТОЧКА СЕДМА: Информация за проведените обществени поръчки по реда на Закона за обществените 

поръчки (ЗОП) в Община Рила през 2024г. 

 

Изказвания, мнения, предложения: 

Ивайло Кондев - Председател на ПК-  Предложението е разгледано на  заседание на ПК . Прие се 

следното 

РЕШЕНИЕ 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закон за местното самоуправление и местната администрация 

РЕШИ : 

Приема  Информация за проведените обществени поръчки по реда на Закона за обществените поръчки 

(ЗОП) в Община Рила през 2024г. 

Гласували: 3  /трима/   - „за“ 

 

     Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- Дали сме само наименованието на обществената 

поръчка. В АОП всичко е публично-отваряне,  корекции, възлагане, анексиране - може да търсите по номер на 

Възложител – 784 е номерът на Община Рила - или по БУЛСТАТ – 000261598. 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник- Тези 27  поръчки са отворени в рамките на 

2024г. ,  и колко са приключили? 

  Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- Да. Четири са в действие – доставка на сметосъбиращ 

автомобил – втора употреба, доставка на автомобил за едрогабапитни отпадъци, процедурата за сградата в 

Смочево и избор на изпълнител за 6 улици в Рила. Има и прекратени- например с доставка на автомобил-

имахме участник от Сърбия, но  той не отвори финансовата част на офертата. Принципът ни е както отворим 

една поръчка, така да я приключим, не прилагаме директно договаряне често. Например по „Културно 

наследство“ сме постигнали близо 20 % икономия от сумите. 

Мария Жлябинкова- Общински съветник- Точки  14,15, 16, саниране на блока ли е, и не изсисква ли 

ешение на общински съвет за кандидатстване, и по –специално т.14. 

  Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- Кандидатстват собствениците с процентно 

съотношение, само двама не бяха  съгласни. Обхванали сме три блока, на стойност около 24 000 лв. с ДДС., 

което включва и заснемане. Проекта мина на първо ниво, чакаме да видим дали ще мине на финансовия етап. 

100 % е финансирането. Ще си имат и кадастрално заснемане. Парите, които общината е разходвала за тези 4 

части, но при одобрение ще ни ги възстановят. Говорим за блока на кремиковци- целият, другите не поискаха, 

даже не направиха и общо събрание. Ние нямаме отношение, освен за кандидатстване и провеждане на 

обществената поръчка 

Мария Жлябинкова- Общински съветник - А земята? 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- Тя е общинска, но сега малкият блок, с тези документи 



могат да се обърнат към нас, тъй като тези документи гарантират законност на сградата. Готвим такова 

изменение на наредбата. 

Донка Цветкова  - Общински съветник- Искам да поздравя и за тази и следващата информация- 

точно, кратко и ясно. 27 обществени поръчки , не е никак малко. Хареса ми начина , по който подхождате към 

нещата. Хората имат ли нотариални актове или само заповеди? 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- Различно е при всеки случай. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Кога очаквате да стартира подмяната на улично 

осветление? 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила - Чакаме съгласуване на график на обществени поръчки 

от програмата. При изписване на кандидатстването и в последствие, този график се променя, съответно и 

начинът на възлагане. Лошото е, че не се прави предварително съгласумане , което за малките общине като нас е 

трудно 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС-Въпроси, няма. Който е съгласен да приемем отчета, Моля 

да гласува . 

Гласували: 

11 /единадесет/-  „за“, прие се 

РЕШЕНИЕ № 170 

Относно: Информация за проведените обществени поръчки по реда на Закона за обществените поръч-

ки (ЗОП) в Община Рила през 2024г. 

        На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закон за местното самоуправление и местната администрация, 

Общински съвет, Община Рила 

РЕШИ : 

Приема  Информация за проведените обществени поръчки по реда на Закона за обществените поръчки 

(ЗОП) в Община Рила през 2024г. 

 

     ТОЧКА ОСМА: Информация за изготвени и приети проекти по европейски програми за периода от м. 

септември 2023г. до м. декември 2024г. 

 

Излиза Ивайло Кондев. 

Кворум 10 (десет) 

 

Изказвания, мнения, предложения: 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС-   Предложението е разгледано на  заседание на ПК. Прието 

е следното 

РЕШЕНИЕ: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и т. 24 от Закон за местното самоуправление и местната администрация 

РЕШИ : 

Приема  предоставената Информация за изготвени и приети проекти по европейски програми за перио-

да от м. септември 2023г. до м. декември 2024г. 

Гласували: 3  /трима/   - „за“ 

 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Въпроси, няма. Който е съгласен да приемем 



предложението, Моля да гласува . 

Гласували: 

10 /десет/-  „за“, прие се 

РЕШЕНИЕ № 171 

       Относно: Информация за изготвени и приети проекти по европейски програми за периода от м. септем-

ври 2023г. до м. декември 2024г. 

             На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и т. 24 от Закон за местното самоуправление и местната администрация, 

Общински съвет, Община Рила 

РЕШИ : 

Приема  предоставената Информация за изготвени и приети проекти по европейски програми за перио-

да от м. септември 2023г. до м. декември 2024г. 

 

Влиза Ивайло Кондев. 

Кворум 11 (единадесет) 

 

       ТОЧКА ДЕВЕТА:  Откриване на  процедура за определяне на съдебни заседатели за района на 

Районен съд - Дупница, мандат 2025-2029г., приемане на правила за нейното провеждане и избор на комисия по 

провеждане на процедура за избор на съдебни заседатели 

 

       Изказвания, мнения, предложения: 

Ивайло Кондев - Председател на ПК-  Предложението е разгледано на заседание на ПК. Оставихме 

определянето на състава за заседанието. Прие се следното 

РЕШЕНИЕ: 

На основание чл.68, ал.1  от Закон за съдебната власт ,чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, ,чл. 33 от  Правилник за организацията и дейността на общинския 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация , и във връзка с писмо, вх. № № 

РД-02-18-135/16.12.2024г на Административен ръководител на Окръжен съд – Кюстендил  

Р Е Ш И : 

1. Открива  процедура за определяне на съдебни заседатели за района на  Районен съд - Дупница, 

мандат 2025-2029г. 

2. Приема Правила за провеждане на процедура за определяне на съдебни заседатели-Приложение№ 

1; 

3. Избира временната комисия по провеждане на процедура за избор на съдебни заседатели, в състав: 

Председател: 

Членове: 

1……………………………….. 

2……………………………….. 

3……………………………….. 

4……………………………….. 

Гласували: 3  /трима/   - „за“ 

 

Мария Жлябинкова - Общински съветник- Трябва да са само съветници? 



Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Да. 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник- Аз лично нямам против да участвам, но 

физически нямам възможност, това са важни неща. Страхувам се да поема ангажимент, който не мога да 

изпълня. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Аз предлагам правна комисия. 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник- Какво се случва  с квотата на тази община, 

ако няма желаещи? Имало ли е желание в предходните години? 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила - Нищо. Имаше отдавна, но като въпросният човек 

разбра, че се покрива финансовата част едва при приключване на заседанието се отказа, и оттогава няма 

желаещи. 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник- Интересът е материален, не морален. 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- Не само, например в СГС, вещите лица отказаха да 

правят експертизи, тъй като не им беше плащано шест месеца. Морал, но не може да го сложиш в чинията. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Колеги, въпроси, няма, който е съгласен да приемем 

предложението, със състав на комисия, съставът на Правна комисия при ОбС, Моля да гласува . 

Гласували :  

11(единадесет)- „за“ 

                Прие се  

РЕШЕНИЕ № 172 

Относно: Откриване на  процедура за определяне на съдебни заседатели за района на Районен съд - 

Дупница, мандат 2025-2029г., приемане на правила за нейното провеждане и избор на комисия по провеждане 

на процедура за избор на съдебни заседатели 

На основание чл.68, ал.1  от Закон за съдебната власт ,чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, ,чл. 33 от  Правилник за организацията и дейността на общинския 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация , и във връзка с писмо, вх. № № РД-

02-18-135/16.12.2024г на Административен ръководител на Окръжен съд – Кюстендил, Общински съвет, 

Община Рила 

Р Е Ш И : 

1. Открива  процедура за определяне на съдебни заседатели за района на  Районен съд - Дупница, мандат 2025-

2029г. 

2. Приема Правила за провеждане на процедура за определяне на съдебни заседатели-Приложение№ 1; 

3. Избира временната комисия по провеждане на процедура за избор на съдебни заседатели, в състав: 

Председател: Ивайло Любчов Кондев 

Членове: 

1.  Костадин Георгиев Михайлов; 

2.   Стоян Николов  Туповичарски; 

3. Боримира Радославова Атанасова; 

4.  Георги Васев; 

 

Обявена почивка : от 10.55 ч.  до 11.05ч.  

Кворум след почивката – 11(единадесет) 

 



ТОЧКА ДЕСЕТА : План-сметка за относимите за календарната 2025 година разходи за извършване на 

дейностите по предоставяне на услугите по чл. 62 от ЗМДТ, за които се заплаща такса за битови отпадъци, за 

всяка от услугите и по източници на финансиране; Размер на таксата за битови отпадъци за 2025 г.   

 

             Изказвания, мнения, предложения: 

Донка Цветкова – Председателстващ на съвместно заседане  на ПК-  Предложението е разгледано 

на съвместно заседание на ПК . Прие се следното 

 РЕШЕНИЕ 

На основание чл. 21, ал. 2, пред. 4, във връзка с ал. 1, т. 7 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 8, ал. 4 и чл. 66, ал. 1 от Закона за местните данъци и такси и чл. 16 от Наредба за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община Рила 

РЕШИ: 

§ 1. ПРИЕМА И ОДОБРЯВА План-сметка за относимите за календарната 2025 година разходи за 

извършване на дейностите по предоставяне на услугите по чл. 62 от ЗМДТ, за които се заплаща такса за битови 

отпадъци, за всяка от услугите и по източници на финансиране – Приложение № 1. 

§ 2. ОПРЕДЕЛЯ годишен размер на Таксата за битови отпадъци за 2025 г., съгласно Приложение № 2. 

§ 3. ОПРЕДЕЛЯ годишен размер на Таксата за битови отпадъци за 2025 г., за лицата упражнили 

правото си по чл. 17 от НОАМТЦУ (според количеството битови отпадъци, определено съобразно вида и броя 

на съдовете за съхраняването им и честота на сметоизвозване), съгласно Приложение №3 „Размер на ТБО за 

2025г, според количеството“. 

 

Гласували: 

Икономическа комисия : 

Донка Иванова  Цветкова- „за“ 

Костадин Георгиев Михайлов- „за“ 

Стоян Николов Туповичарски - „за“ 

Елена Георгиева Александрова – Георгиева- „за“ 

Стоян Миланов -  „за“ 

 

Правна комисия:  

Ивайло Любчов Кондев-   „за“ 

 Стоян Николов Туповичарски-   „за“ 

  Костадин Георгиев Михайлов-   „за“ 

 

Социална комисия: 

Мария Иванова Жлябинкова-   „за“ 

 Лазар Костадинов Лазаров-   „за“ 

Донка Иванова Цветкова-   „за“ 

Ивайло Любчов Кондев -   „за“ 

 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила – Предлагам, Размерът е определен при мининум 36 

пъти  при вдигане на един съд. 



Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник - По- скоро да не се пипа решението. 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила - Приемам тази логика, но по-добре да е там, да се знае, 

че е изпълнено задължението. От 2026 г. ще ни се вмени задължението да доказваме всяко едно вдигане и това 

сега ще ни помогне. Някъде по-често вдигаме , другъде по-рядко. 

Мария Жлябинкова - Общински съветник – При по- често вдигане се увеличва и разхода. 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила - Да, например със заповед съм възложил при всяко 

вдигане да се изисква подпис на кмета, съответно кметския наместник на с. Пастра, съответно с. Смочево, иначе 

аз този курс не го признавам, те трябва да са информирани. 

Мария Жлябинкова - Общински съветник- Неприятно е винаги, когато става въпрос за вдигане на 

цени. Жалко е, че няма присъствие от гражданите, това го очакваме всяка година при получаване на писмата. 

Ние всички сме пратеници на населението и те разчитат на нас. Наясно сме, че не може да стане по друг начин. 

Ние трябва да обясним, че това каоето сме приели е половината от това, което трябва да приемем. И дано всеки 

започне да разсъждава как да изхвърля сметта. 

Костадин Михайлов - Общински съветник - Защо гражданите на Рила трябва да покриват Рилски 

манастир и Илийна река? Да измислим да сложим някаква такса и от Природен парк, да има и полза от тях, дори 

0.50ст. да е. 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила - Пуснахме писмо на ПП „Рилски Манастир“ в тази 

връзка за съдове за смет, тъй като се упраляват от парка, зони, неуправлявани от РСО. Те могат да събират 

такси, това че не го правят е техен проблем. Но отговор от тях, нямаме. Тази година ще начислим ТБО за тези 

зони и то на ползвателя. Населението на град Рила не може да носи само негативи заради Манастира, въпреки, 

че г-жа Георгиева каза, че няма да сме община, въпреки че Трекляно са 600 човека. 

Мария Жлябинкова - Общински съветник- Не, стваше въпрос, че ще сме като Падала и Смочево, тъй 

като няма да има такъв тристопоток. При разглеждане на информация от Парка сме поставяли този въпрос, но 

отговор, няма. А защо? 

Костадин Михайлов - Общински съветник На Сапарева баня как се плаща на паркинга и там е парк, 

кой взема парите… 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник - Тук не е въпроса, кой да вземе парите, а да 

си свърши работата. От тези 1 200 000 – 500 000 са разходи за заплати, 300 000 лв са разходи за такси. Около 

Илийна река е мръсно но около Манастира е чисто. Ако ползват партидата на общината, да си раздели вноската. 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила - Да, на дадени места е по-чисто, на други – не толкова. 

Разчели сме заплати от 1077лв. Разходът е такъв, тъй като като администрация плащаме всички такси, но ако се 

приравним на РСО, които не спазват нормативните изисквания и не спазват нищо в тази си част по ЗУО, аз даже 

ще искам намаление на ТБО. 39.90 лв на тон ни е обработката на отпадъкът, а РСО директно депонират. Много е 

лесно да ти дарят автомобили, съдове, да ти  даде държавна субсидия за издръжка – за Община Рила е  

2 200 000лв, а на РСО беше  600 000 лв. за издръжка, а тази година 900 000лв, да не плащаш отчисления, еми 

по-чисто ще бъде. Сметоизвозването ни е в пъти по-добро от съседни на нас обищини, подобрено е от преди 5г. 

На населено място на 5 км. от нас, ако ти остане отпадък, го трупаш на трафопоста и после минават и взимат - е 

това е разликата. Да ние можем да имаме слабости, но Вие като съветници сте представители, но съм длъжен да 

защитя позицията на администрацията, но и аз съм избран от тези хора. За 20 г. съм разбрал, че освен 

правомощия имам и задължения, а често са и извън компетенциите ми- ток, телефон и т.н.. Но неща, които сме 

подобрили са факт- примерно имахме  над 200 000лв задължения към НАП за ТБО.Сега са 22 - 24 000лв. В 

някои неща сме назад, в други не. Приоритет са ни чистота, образование и социални дейности. И да приема, че 



някой на гърба на общината реализира икономии,  а те са чисти печалби, и то незаконосъобразно. Затова е това 

увеличение от нас, в размер на 22%, с ясната представа, че е малко и не покрива, но и не може да искаме повече 

от населението. Не е нормално директиви и регламенти на ЕС да действат при нас при положение, че 

икономиката ни не е изравнена. 

Донка Цветкова- Общински съветник- И Вие и ние носим отговорност, разбираме, че трябва да има 

увеличение. Една година вдигнахме драстично, Жлябинкова, брат ти колко време не ти говори? Ние тук сме 

неслучайно кръстени „рилски консули“, все нещо не ни е направено, само критикуваме. Ходих в Румъния , 

Монтана , Видин, там е страшно, ние сме щастливци, че живеем на това хубаво място. Не трябва да обясним на 

хората. 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник - Няма как да не се увеличи, преди две 

седмици бях във Видин- слежебно, потресаващо е, но и няма с какво да привлекат инвестиции. Негативизма не 

е само тук, то си ние национална черта. Критикуват хора, които не са си изчистили пред входната врата или в 

дворовете. Има хора, които си усещат улиците като собственост. Хубаво е да погледнем нашата си ограда. 

Илийна река -  наистина е страшно. Отвратително беше, преди години правих снимки. Повечето хора обичат да 

ходят сред природата. Но след тях е кащунство. Тези институции си имат ръководители, да направят нещо. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС-Ако искате съвместно да направим среща с парка, защото 

го коментираме на заседание като съветници, и остава дотам. 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила - Кажете кога, ще седнем да коментираме. За РСО сме 

направили протоколи за всеки един обект, който имат, но имаме доста големи различия по две – три точки. 

Например, колко етажен е хотелът зад Рилски манастир- 3, но е 5… А по документи са  три. Парка, по 

аналогичен начин- парите ги нямат. Направи се преписка за изменение Плана за управление, да се възстанови 

Обществения съвет към тях това е начинът да се определят такси, плана е минал през решение на съда, той е 

стабилен. Въпросът е колко … общински съвет ще се набърка. Имайте предвид, че много от контактите Ви ще 

се ограничат, напрмер като отида в РСО, аз съм последния човек, който е добре дошъл. Няма да отстъпя от това, 

че хората на Рила плащат достатъчно дан за наличието на РСО, Илийна река, през Пастра всеки минава с 

винетка, а за коя поредна година го чисти общината, снегорините през Пастра вдигат лопатата. Областно пътно 

ни преждат 3200лв.  след три годишна преписка, за да чистим главния път в Рила. Сега сигурно още три години,  

ще ни трябват да ги убедим за клоните… Отдавна съм се отказал да искам съдействие за такива неща, 

обяснявам го, за да имате позиция. Същността на ЕС е самоуправлението и свободното движение на стоки и 

хора, но това и държавата не го е разбрала. Сега говорим за смет, след два- три месеца за вода…В следващя 

проект за бюджет ще видите, че плащаме между 8 000лв - 10 000лв.  за изливна канализация, която отива в 

реката… Вие да знаете, че сме собственици на канализация. Отсекоха едно борче при Чифлигаров, но не е 

спирал тока на територията на нашата община, а в Кюстендил 5 населени места нямаха ток, в Пастра хубаво, че 

ги накарахме да изскат. 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник – Да се благодарим, че обстановката не е 

като в останалите населени места. 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- В Рила нямаше сняг, но в Смочево имаше навявания, с  

преспи по метър. Там имахме 7 дни прекъсване, заради едно клонче, което го намерихме с ЧЕЗ. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС - Колеги, въпроси, няма, който е съгласен да приемем 

предложението,  Моля да гласува . 

Гласували :  

Цветана Шушкова -  „за“ 



Георги Васев -  „за“ 

Боримира Атанасова-  „за“ 

Донка Цветкова -  „за“ 

Лазар Лазаров-  „за“ 

Мария Жлябинкова-  „за“ 

              Костадин  Михайлов-  „за“ 

Стоян Туповичарски -  „за“ 

Стоян Миланов-  „за“ 

Ивайло Кондев -  „за“ 

              Елена Георгиева Александрова- Георгиева-  „за“ 

                Прие се  

 

РЕШЕНИЕ № 173 

Относно: План-сметка за относимите за календарната 2025 година разходи за извършване на дейности-

те по предоставяне на услугите по чл. 62 от ЗМДТ, за които се заплаща такса за битови отпадъци, за всяка от 

услугите и по източници на финансиране; Размер на таксата за битови отпадъци за 2025 г.   

  На основание чл. 21, ал. 2, пред. 4, във връзка с ал. 1, т. 7 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 8, ал. 4 и чл. 66, ал. 1 от Закона за местните данъци и такси и чл. 16 от Наредба за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община Рила, 

Общински съвет , Община Рила 

РЕШИ: 

§ 1. ПРИЕМА И ОДОБРЯВА План-сметка за относимите за календарната 2025 година разходи за 

извършване на дейностите по предоставяне на услугите по чл. 62 от ЗМДТ, за които се заплаща такса за битови 

отпадъци, за всяка от услугите и по източници на финансиране – Приложение № 1. 

§ 2. ОПРЕДЕЛЯ годишен размер на Таксата за битови отпадъци за 2025 г., съгласно Приложение № 2. 

§ 3. ОПРЕДЕЛЯ годишен размер на Таксата за битови отпадъци за 2025 г., за лицата упражнили 

правото си по чл. 17 от НОАМТЦУ (според количеството битови отпадъци, определено съобразно вида и броя 

на съдовете за съхраняването им и честота на сметоизвозване), съгласно Приложение №3 „Размер на ТБО за 

2025г, според количеството“. 

 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Придобиване (одобрение) на инвестициите, направени от ВиК Оператора 

„Кюстендилска вода“ ЕООД – гр. Кюстендил за 2023 г. в активи публична общинска собственост на Община 

Рила. 

Изказвания, мнения, предложения: 

Донка Цветкова- Председател на ИК-  Предложението е разгледано на  заседание на СК . Прие се 

следното 

РЕШЕНИЕ 

На основание чл. 21, ал. 2, пред. 4, във връзка с ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, в изпълнение на дейностите по чл. 198о, ал. 1 от Закона за водите 

РЕШИ: 



 § 1. ОДОБРЯВА И ПРИЕМА инвестициите за 2023 г., направени от ВиК Оператора „Кюстендилска 

вода“ ЕООД – гр. Кюстендил във ВиК активите – публична общинска собственост на Община Рила, в общ 

размер на 70 215,02 лв. без ДДС (седемдесет хиляди двеста и петнадесет лева и две ст.). 

§ 2. ВЪЗЛАГА на Кмета на Община Рила да предприеме всички необходими действия по 

предоставяне на ВиК Оператора „Кюстендилска вода“ ЕООД – гр. Кюстендил на правото за извършване на 

дейностите по чл. 198о, ал. 1 от Закона за водите 

  

Гласували: 5 /петима/   - „за“ 

 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Реални са инвестициите, каза г-н Кабзималски. 

Ивайло Кондев - Общински съветник – Ще има ли вода, това го интерусува населението? 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- На 27 и трите общини преведохме парите, за да се 

сключи договор с проектантите. От тук нататък, нещата са в ръцете на областния управител. Забавянето беше, 

заради една от общините, не мога да кажа коя. 

Донка Цветкова  - Общински съветник- Бобошево. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС Колеги , въпроси, няма, който е съгласен да приемем 

предложението,  Моля да гласува . 

Гласували :  

Цветана Шушкова -  „за“ 

Георги Васев -  „за“ 

Боримира Атанасова-  „за“ 

Донка Цветкова -  „за“ 

Лазар Лазаров-  „за“ 

Мария Жлябинкова-  „за“ 

              Костадин  Михайлов-  „за“ 

Стоян Туповичарски -  „за“ 

Стоян Миланов-  „за“ 

Ивайло Кондев -  „за“ 

Елена Георгиева Александрова- Георгиева-  „за“ 

                Прие се  

РЕШЕНИЕ № 174 

      Относно: Придобиване (одобрение) на инвестициите, направени от ВиК Оператора „Кюстендилска 

вода“ ЕООД – гр. Кюстендил за 2023 г. в активи публична общинска собственост на Община Рила. 

На основание чл. 21, ал. 2, пред. 4, във връзка с ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, в изпълнение на дейностите по чл. 198о, ал. 1 от Закона за водите, Общински съвет , 

Община Рила 

РЕШИ: 

 § 1. ОДОБРЯВА И ПРИЕМА инвестициите за 2023 г., направени от ВиК Оператора „Кюстендилска 

вода“ ЕООД – гр. Кюстендил във ВиК активите – публична общинска собственост на Община Рила, в общ 

размер на 70 215,02 лв. без ДДС (седемдесет хиляди двеста и петнадесет лева и две ст.). 

§ 2. ВЪЗЛАГА на Кмета на Община Рила да предприеме всички необходими действия по 

предоставяне на ВиК Оператора „Кюстендилска вода“ ЕООД – гр. Кюстендил на правото за извършване на 



дейностите по чл. 198о, ал. 1 от Закона за водите 

 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Предоставяне на Община Благоевград притежаваните идеални части от 

собствеността на рециклируемия отпадък, образуван  при работата на инсталация за предварително третиране 

на смесени битови отпадъци от общините Благоевград, Симитли, Рила , Кочериново и Бобошево, разположени 

на територията на Регионална система за управление на отпадъците – Регион Благоевград, с. Бучино, община 

Благоевград 

      Изказвания, мнения, предложения: 

Донка Цветкова  - Председател на ИК-  Предложението е разгледано на  заседание на ИК . Прие се 

следното 

РЕШЕНИЕ: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

/ЗМСМА/ и чл.8, ал.1 от Закона за общинската собственост /ЗОС/, и в изпълнение на Решение на Сдружение 

Регионално сдружение за управление на отпадъци – Благоевград“ от 15.11.2024 година 

РЕШИ: 

1. Общински съвет на Община Рила, предоставя на Община Благоевград притежаваните от Община Ри-

ла идеални части от собствеността на рециклируемия отпадък, образувани при работата на инсталация за пред-

варително третиране на смесени битови отпадъци от общините Благоевград, Симитли, Рила, Кочериново и 

Бобошево, разположени на територията на Регионална система за управление на отпадъците - Регион Благоевг-

рад, и дава съгласие същите да бъдат продадени от Община Благоевград по реда, предвиден в Закона за общин-

ската собственост. 

2. Средствата, събрани от реализацията на рециклируемия отпадък да бъдат внесени по сметка на 

Сдружение РСУО – Благоевград, за да бъдат използвани за финансиране на разходите на Сдружението. 
 

 
Гласували:  

Донка Цветкова   -  „за“ 

              Стоян Миланов – „за 

   Костадин Михайлов - „за“ 

Стоян Туповичарски  - „за“ 

Елена Александрова- Георгиева- „за“ 

 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС Колеги, други  изказвания, въпроси, няма,  който е съгласен 

да приемем предложението,Моля да гласува. 

Гласували: 

Цветана Шушкова -  „за“ 

Георги Васев -  „за“ 

Боримира Атанасова-  „за“ 

Донка Цветкова -  „за“ 

Лазар Лазаров-  „за“ 

Мария Жлябинкова-  „за“ 

              Костадин  Михайлов-  „за“ 

Стоян Туповичарски -  „за“ 

Стоян Миланов-  „за“ 



Ивайло Кондев -  „за“ 

Елена Георгиева Александрова- Георгиева-  „за“,прие се  

 

РЕШЕНИЕ № 175 

Относно: Предоставяне на Община Благоевград притежаваните идеални части от собствеността на 

рециклируемия отпадък, образуван  при работата на инсталация за предварително третиране на смесени битови 

отпадъци от общините Благоевград, Симитли, Рила , Кочериново и Бобошево, разположени на територията на 

Регионална система за управление на отпадъците – Регион Благоевград, с. Бучино, община Благоевград 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

/ЗМСМА/ и чл.8, ал.1 от Закона за общинската собственост /ЗОС/, и в изпълнение на Решение на Сдружение 

Регионално сдружение за управление на отпадъци – Благоевград“ от 15.11.2024 година, Общински съвет, Об-

щина Рила 

РЕШИ: 

1. Общински съвет на Община Рила, предоставя на Община Благоевград притежаваните от Община Рила 

идеални части от собствеността на рециклируемия отпадък, образувани при работата на инсталация за 

предварително третиране на смесени битови отпадъци от общините Благоевград, Симитли, Рила, Коче-

риново и Бобошево, разположени на територията на Регионална система за управление на отпадъците - 

Регион Благоевград, и дава съгласие същите да бъдат продадени от Община Благоевград по реда, пред-

виден в Закона за общинската собственост. 

2. Средствата, събрани от реализацията на рециклируемия отпадък да бъдат внесени по сметка на Сдру-

жение РСУО – Благоевград, за да бъдат използвани за финансиране на разходите на Сдружението. 
 

 

   ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Прекратяване на съсобственост между Община Рила и Гергана ********* 

Пашова , с постоянен адрес : гр. ****, Община ****, ул. „***** ***“ № *, чрез продажба на частта на 

Общината, представляваща 150/640 кв. м.  ид. ч. от УПИ – I 1105, кв. 107, съгласно действащият към момента, 

регулационен план на гр. Рила, Община Рила, утвърден със Заповед № 30 /22.02.1993г. на Кмета на Община 

Рила , целият с урегулирано пространство от 640 кв. м. 

 

      Изказвания, мнения, предложения: 

Донка Цветкова  - Председател на ИК-  Предложението е разгледано на  заседание на ИК. 

Продължение от предишно наше решение. Прие се следното 

РЕШЕНИЕ 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за месното самоуправление и местната администрация, чл. 36, 

ал.1, т.2 от Закона за общинската собственост, чл. 50, ал.2, във връзка с ал. 1, т.2, ал. 3 и ал. 4 от Наредбата за 

реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 

РЕШИ: 

1. Да се прекрати съсобствеността между Община Рила и Гергана *********Пашова, с постоянен ад-

рес: гр. ****, Община ****, ул. „***** ***” № *, относно следния недвижим имот: Урегулиран поземлен имот с 

планоснимачен № 1105, за който е отреден парцел I, попадащ в кв.107, съгласно действащият към момента ре-

гулационен план на гр. Рила, Община Рила, утвърден със Заповед № 30/22.02.1993г. на Кмета на Община Рила, 

целият с урегулирано пространство от 640 кв. м., при граници и съседи: улица с о.т. 315-308, УПИ II-1108 – 

собственост на „БУЛ-ЕСП“ ЕООД, УПИ XVI-1106 – собственост на Георги ******** Пашов, улица с о.т. 315-

316, 



чрез продажба на частта на общината представляваща 150/640 кв. м. ид. ч. от Урегулиран поземлен 

имот с планоснимачен № 1105, за който е отреден парцел I, попадащ в кв.107, съгласно действащият към мо-

мента регулационен план на гр. Рила, Община Рила, утвърден със Заповед № 30/22.02.1993г. на Кмета на Общи-

на Рила, целият с урегулирано пространство от 640 кв. м., при граници и съседи: улица с о.т. 315-308, УПИ II-

1108 – собственост на „БУЛ-ЕСП“ ЕООД, УПИ XVI-1106 – собственост на Георги ******** Пашов, улица с о.т. 

315-316, 

на Гергана *********Пашова, с постоянен адрес: гр. ****, Община ****, ул. „***** ***” № * - собст-

веник на 490/640 кв. м. ид. ч. от УПИ I -1105, в кв. 107, съгласно действащия регулационен план на гр. Рила, 

Община Рила, по силата на Нотариален акт за покупко-продажба на недвижим имот № 105/10.06.2024г., том II 

рег. № 4031, дело № 290 от 10.06.2024г. 

2. Определя продажна цена на частта на Общината за описания в т. 1 имот, в размер на  4065.00 лв., без 

ДДС;  

3. Упълномощава Кмета на Община Рила да издаде заповед и сключи договор за покупко – продажба 

на общински недвижим имот, след вписване на Акт № 2032/17.12.2024г. за частна общинска собственост, в 

Службата по Вписванията, гр. Дупница. 

 

Гласували:  

Донка Цветкова   -  „за“ 

              Стоян Миланов – „за 

   Костадин Михайлов - „за“ 

Стоян Туповичарски  - „за“ 

Елена Александрова- Георгиева- „за“ 

 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС Колеги, други  изказвания, въпроси, няма,  който е съгласен 

да приемем предложението, Моля да гласува. 

Гласували: 

Цветана Шушкова -  „за“ 

Георги Васев -  „за“ 

Боримира Атанасова-  „за“ 

Донка Цветкова -  „за“ 

Лазар Лазаров-  „за“ 

Мария Жлябинкова-  „за“ 

              Костадин  Михайлов-  „за“ 

Стоян Туповичарски -  „за“ 

Стоян Миланов-  „за“ 

Ивайло Кондев -  „за“ 

Елена Георгиева Александрова- Георгиева-  „за“,прие се  

 

РЕШЕНИЕ № 176 

Относно: Прекратяване на съсобственост между Община Рила и Гергана ********* Пашова , с 

постоянен адрес : гр. ****, Община ****, ул. „***** ***“ № *, чрез продажба на частта на Общината, 

представляваща 150/640 кв. м.  ид. ч. от УПИ – I 1105, кв. 107, съгласно действащият към момента, 



регулационен план на гр. Рила, Община Рила, утвърден със Заповед № 30 /22.02.1993г. на Кмета на Община 

Рила , целият с урегулирано пространство от 640 кв. м. 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за месното самоуправление и местната администрация, чл. 36, 

ал.1, т.2 от Закона за общинската собственост, чл. 50, ал.2, във връзка с ал. 1, т.2, ал. 3 и ал. 4 от Наредбата за 

реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Oбщински съвет, Община Рила 

РЕШИ: 

1. Да се прекрати съсобствеността между Община Рила и Гергана *********Пашова, с постоянен ад-

рес: гр. ****, Община ****, ул. „***** ***” № *, относно следния недвижим имот: Урегулиран поземлен имот с 

планоснимачен № 1105, за който е отреден парцел I, попадащ в кв.107, съгласно действащият към момента ре-

гулационен план на гр. Рила, Община Рила, утвърден със Заповед № 30/22.02.1993г. на Кмета на Община Рила, 

целият с урегулирано пространство от 640 кв. м., при граници и съседи: улица с о.т. 315-308, УПИ II-1108 – 

собственост на „БУЛ-ЕСП“ ЕООД, УПИ XVI-1106 – собственост на Георги ******** Пашов, улица с о.т. 315-

316, 

чрез продажба на частта на общината представляваща 150/640 кв. м. ид. ч. от Урегулиран поземлен 

имот с планоснимачен № 1105, за който е отреден парцел I, попадащ в кв.107, съгласно действащият към мо-

мента регулационен план на гр. Рила, Община Рила, утвърден със Заповед № 30/22.02.1993г. на Кмета на Общи-

на Рила, целият с урегулирано пространство от 640 кв. м., при граници и съседи: улица с о.т. 315-308, УПИ II-

1108 – собственост на „БУЛ-ЕСП“ ЕООД, УПИ XVI-1106 – собственост на Георги ******** Пашов, улица с о.т. 

315-316, 

на Гергана *********Пашова, с постоянен адрес: гр. ****, Община ****, ул. „***** ***” № * - собст-

веник на 490/640 кв. м. ид. ч. от УПИ I -1105, в кв. 107, съгласно действащия регулационен план на гр. Рила, 

Община Рила, по силата на Нотариален акт за покупко-продажба на недвижим имот № 105/10.06.2024г., том II 

рег. № 4031, дело № 290 от 10.06.2024г. 

2. Определя продажна цена на частта на Общината за описания в т. 1 имот, в размер на  4065.00 лв., без 

ДДС;  

3. Упълномощава Кмета на Община Рила да издаде заповед и сключи договор за покупко – продажба 

на общински недвижим имот, след вписване на Акт № 2032/17.12.2024г. за частна общинска собственост, в 

Службата по Вписванията, гр. Дупница. 

 

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: Изразходване на средствата от дължимите обезпечения и отчисления 

по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, ал. 1 от Закона за управление на отпадъците, за периода 01.01.2025 – 31.12.2025 

г., във връзка с прилагане разпоредбата на § 3 от ПЗР на Закон за изменение и допълнение на  Закона за 

местните данъци и такси, обн. ДВ, бр. №81 /2024 г., в сила от 01.01.2025 г. 

       

       Изказвания, мнения, предложения: 

Донка Цветкова  - Председател на ИК-  Предложението е разгледано на  заседание на ИК . Прие се 

следното 

РЕШЕНИЕ 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

и във връзка с прилагане разпоредбата на § 3 от ПЗР на Закон за изменение и допълнение на  Закона за местните 

данъци и такси, обн. ДВ, бр. №81 /2024 г., в сила от 01.01.2025 г. и във връзка с чл. 22 от Закона за управление 

на отпадъците и чл. 66 от Закона за местните данъци и такси 



РЕШИ: 

I. Дава съгласие дължимите от Община Рила финансови средства за месечни обезпечения и 

отчисления по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, ал. 1 от ЗУО за периода от 1 януари 2025 г. до 31 декември 2025 г. да 

се изразходват чрез вътрешни компенсирани промени в бюджета на Община Рила за 2024 г. за: осигуряване на 

съдове за съхраняване на битовите отпадъци - кофи и други, с изключение на контейнери за разделно събиране 

на отпадъци; дейности по събиране, включително разделно на битовите отпадъци; дейности по претоварване и 

транспортиране на отпадъците до депата или други инсталации и съоръжения за третирането им; дейности по 

оползотворяването и обезвреждането на битови, строителни и био- отпадъци; дейности по закриване и 

мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или съоръжения за обезвреждане, рециклиране 

и оползотворяване на битови отпадъци; дейности по почистване на уличните платна, площадите, алеите, 

парковите и другите територии от населените места, предназначени за обществено ползване, включително и за 

почистване на нерегламентирано изхвърлени отпадъци. 

II. Възлага на Кмета на Община Рила да извърши необходимите вътрешни компенсирани промени в 

бюджета на общината за 2025г., във връзка с взетото решение, без да се изменя приетият от общински съвет 

начин на определяне и размер на таксата за битови отпадъци за 2025 г.  

III.  Настоящото решение влиза в сила от 01.01.2025г. 

Гласували:  

Донка Цветкова   -  „за“ 

              Стоян Миланов – „за 

   Костадин Михайлов - „за“ 

Стоян Туповичарски  - „за“ 

Елена Александрова- Георгиева- „за“ 

 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС Колеги, други  изказвания, въпроси, няма,  който е съгласен 

да приемем предложението,Моля да гласува. 

Гласували: 

Цветана Шушкова -  „за“ 

Георги Васев -  „за“ 

Боримира Атанасова-  „за“ 

Донка Цветкова -  „за“ 

Лазар Лазаров-  „за“ 

Мария Жлябинкова-  „за“ 

              Костадин  Михайлов-  „за“ 

Стоян Туповичарски -  „за“ 

Стоян Миланов-  „за“ 

Ивайло Кондев -  „за“ 

Елена Георгиева Александрова- Георгиева-  „за“,прие се  

 

РЕШЕНИЕ № 177 

Относно: Изразходване на средствата от дължимите обезпечения и отчисления по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и 

чл. 64, ал. 1 от Закона за управление на отпадъците, за периода 01.01.2025 – 31.12.2025 г., във връзка с прилагане 

разпоредбата на § 3 от ПЗР на Закон за изменение и допълнение на  Закона за местните данъци и такси, обн. ДВ, 



бр. №81 /2024 г., в сила от 01.01.2025 г. 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

и във връзка с прилагане разпоредбата на § 3 от ПЗР на Закон за изменение и допълнение на  Закона за местните 

данъци и такси, обн. ДВ, бр. №81 /2024 г., в сила от 01.01.2025 г. и във връзка с чл. 22 от Закона за управление 

на отпадъците и чл. 66 от Закона за местните данъци и такси, Общински съвет, Община Рила 

РЕШИ: 

I. Дава съгласие дължимите от Община Рила финансови средства за месечни обезпечения и 

отчисления по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, ал. 1 от ЗУО за периода от 1 януари 2025 г. до 31 декември 2025 

г. да се изразходват чрез вътрешни компенсирани промени в бюджета на Община Рила за 2024 г. за: 

осигуряване на съдове за съхраняване на битовите отпадъци - кофи и други, с изключение на контейнери за 

разделно събиране на отпадъци; дейности по събиране, включително разделно на битовите отпадъци; 

дейности по претоварване и транспортиране на отпадъците до депата или други инсталации и съоръжения 

за третирането им; дейности по оползотворяването и обезвреждането на битови, строителни и био- 

отпадъци; дейности по закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане, рециклиране и оползотворяване на битови отпадъци; дейности по почистване 

на уличните платна, площадите, алеите, парковите и другите територии от населените места, предназначени 

за обществено ползване, включително и за почистване на нерегламентирано изхвърлени отпадъци. 

II. Възлага на Кмета на Община Рила да извърши необходимите вътрешни компенсирани промени в 

бюджета на общината за 2025г., във връзка с взетото решение, без да се изменя приетият от общински съвет 

начин на определяне и размер на таксата за битови отпадъци за 2025 г.  

III.  Настоящото решение влиза в сила от 01.01.2025г. 

 ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: Кандидатстване на Община Рила по процедура, чрез директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-социални 

услуги“ по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021-2027, Приоритет 2 „Социално включване и равни 

възможности“, с проектно предложение: „Иновативни здравно-социални услуги в Община Рила“ 

 

       Изказвания, мнения, предложения: 

Мария Жлябинкова - Общински съветник- Приемайки това като наше решение, означава ли , че 

няма да има прекъсване? 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- Говорим за друга програма. Приключва на 31 янури, до 

27 ще подадем искания, те са за 7 лица, мога да кажа в края на януари, дали ще има прекъсване. Това което 

предлагаме да гласувате е прегледи по селата, посредством поставяемо съоръжение в Пастра и оборудван 

кабинет в Смочево. 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник – Колко е продължителността на 

програмата? 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- Дейностите са 24 месеца, гри месеца от тях са 

реализиране на дейностите по поставяне и съответно ремонтните дейности. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС- Имате ли затруднения, относно желаещите за работа по 

програми? 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- Не. Имаме много желаещи, но възможностите ни, не  

покриват желанията.  

Костадин Михайлов  - Общински съветник- Най- често – пазач. 



Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила-  Искат да ги сложим по програма, да вземат некой лев, 

но като им кажем за дейностите, които трябва да вършат…Едва ли не, искат да си стоят вкъщи, и да им плаща 

затова. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС Колеги, други  изказвания, въпроси, няма,  който е съгласен 

да приемем предложението, Моля да гласува. 

Гласували: 

11(единадесет) -  „за“,прие се  

РЕШЕНИЕ № 178 

Относно: Кандидатстване на Община Рила по процедура, чрез директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“ по Програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2021-2027, Приоритет 2 „Социално включване и равни възможности“, с проектно 

предложение: „Иновативни здравно-социални услуги в Община Рила“ 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за месното самоуправление и местната администрация,  чл. 

60, ал.1 от Административнопроцесуалния кодекс, във връзка с писмо, писмо, изх. № 08-757/13.12.2024г. на 

Министъра на труда и социалната политика, Общински съвет, Община Рила 

РЕШИ: 

1. Два съгласие Община Рила да кандидатства по процедура, чрез директно предоставяне на безвъзмез-

дна финансова помощ BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“ по Програма „Развитие 

на човешките ресурси“ 2021-2027, Приоритет 2 „Социално включване и равни възможности“, с проектно пред-

ложение: „Иновативни здравно-социални услуги в Община Рила“ . 

3. Упълномощава Кмета на Община Рила да предприеме всички необходими действия по организира-

нето и реализирането на проект „Иновативни здравно-социални услуги в Община Рила“ 

4. Допуска предварително изпълнение на настоящото решение, при следните мотиви: защита на особе-

но важни обществени интереси – непрекъсваемост на предоставянето на здравно – социални услуги на лицата 

от уязвими групи. 

 

ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: Актуализация Бюджет 2024 година на Община Рила и актуализация на 

разчета за финансиране на капиталовите разходи по обекти и източници на финансиране на Община Рила за 

2024 г. 

Изказвания, мнения, предложения: 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС - Виждам, че трансферите дошли към момента са отразени. 

П. Виделова- Фин. контрольор на Община Рила- Да, плащания има и днес, колегите от данъчното 

работят, ще работят и утре, банките също, няма как да дам точни данни, променят се приходните параграфи, 

изготвени са към дата 27. 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник – От МФ , СЕБРА приключи на 20. 

П. Виделова- Фин. контрольор на Община Рила - Имам възстановяване на 27. 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила- Бюджетните ги затвориха на 27. Дали сме го във 

възможния пръв момент за нас. Не се оправдавам, но сме в намален състав в Дирекция „ФСД“. Приемайки 

актуализацията, не приемате цифрите последни. През март ще видите в отчета финални цифри, но зависи ще се 

удължи ли бюджет, нов ли ще приемат. Тази актуализация касае нашата дейност повече, не толкова вашите 

контролни функции. 

Донка Цветкова- Общински съветник –  Не можахме да се запознаем, то са цифри, разбирам 



необходимостта да вземем решение, а и да коментираме няма какво. Март ще имаме тази възможност. 

Елена Александрова – Георгиева - Общински съветник – Приемаме уърдовския фаил , изпратен 

вчера или? 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС - Материалът е идентичен, с вх. № РД-02-16-

168/30.12.2024г.  Има ли други задължения на  общината, които са по-фрапантни 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила - Да, към доставчици на ел. енергия. Но, не -  имаме още 

едно дело с НАП, но там за нас давността е изтекла и ще се съдим. Там ИД е прекратено. Но от началото на 

миналия мандат до сега нямаме нови ИД срещу общината. Имаме едно в рамките на тази година за 819лв на  

ДСИ -  трябва да платим 3000лв. такси, изпълнителен лист не ни е предявяван. Платили сме задължението, ще 

платим и таксите. 

 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС -  Колеги, други  изказвания, въпроси, няма,  който е 

съгласен да приемем предложението,Моля да гласува. 

Гласували: 

Цветана Шушкова -  „за“ 

Георги Васев -  „за“ 

Боримира Атанасова-  „за“ 

Донка Цветкова -  „за“ 

Лазар Лазаров-  „за“ 

Мария Жлябинкова-  „за“ 

              Костадин  Михайлов-  „за“ 

Стоян Туповичарски -  „за“ 

Стоян Миланов-  „за“ 

Ивайло Кондев -  „за“ 

Елена Георгиева Александрова- Георгиева-  „за“, прие се  

 

РЕШЕНИЕ № 179 

Относно: Актуализация Бюджет 2024 година на Община Рила и актуализация на разчета за 

финансиране на капиталовите разходи по обекти и източници на финансиране на Община Рила за 2024 г. 

 На основание: чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл. 124, ал. 1-4,  чл. 125 и чл. 127 от Закона за публичните финанси и Наредбата за 

условията и реда за съставяне на бюджетната прогноза за местните дейности за следващите три години, за 

съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община Рила и Постановление № 13 на 

Министерския съвет от 2024 г. за изпълнението на държавния бюджет на Република България за 2024 г.и чл. 60, 

ал. 1 и ал. 2 от Административнопроцесуалния кодекс (АПК), Общински съвет на Община Рила 

Р Е Ш И: 

I. Общински съвет – Рила одобрява Aктуализацията по Бюджет 2024 г. на Община Рила, Актуализа-

цията на Разчета за финансиране на капиталовите разходи за 2024 г. на Община Рила (Поименен списък на ка-

питаловите разходи/Капиталова програма на Община Рила за 2024 г.) и Разпределението на целевата субсидия 

за капиталови разходи, одобрена със ЗДБРБ за 2024 г., както следва: 

1. По приходната част на бюджета за местни дейност – увеличава: 

1.1. 13-03 „Данък върху превозните средства“    + 14700 лв.; 



1.2. 13-08 „Туристически данък“     + 700 лв.; 

1.3. 24-04 „Приходи от продажба на услуги, стоки и продукция + 250 лв.; 

1.4. 24-06 „Приходи от наеми на земя“    + 13000 лв.; 

1.5. 27-05 „Такси за пазари, тържища и др.“   + 1480 лв.; 

1.6. 27-07 „Такса за битови отпадъци“    + 9000 лв.; 

1.7. 27-29 „Други общински такси“    + 400 лв.; 

1.8. 28-09 „Наказателни лихви за данъци, мита и осигур. вноски + 789 лв.; 

1.9. 36-11 „Получени застрахователни обезщетения“   + 1046 лв.; 

1.10. 36-19 „Други неданъчни приходи“    + 30300 лв. 

II. По разходната част на бюджета за местни дейности: 

2.1. В дейност 117 „Държавни и общински служби и дейности по изборите“ увеличава разходите с 3332 

лв.; 

2.2. В дейност 122 „Общинска администрация“ увеличава разходите с 50469 лв. 

2.3. В дейност 239 „Други дейности по вътрешна сигурност“ увеличава разходите с 3743 лв.; 

2.4. В дейност 282 „Отбранително-мобилизационна подготовка, поддържане на запаси и мощности“ 

увеличава разходите със 702 лв.; 

2.5. В дейност 322 „Неспециализирани училища, без професионални гимназии“ увеличава разходите с 

2132 лв.; 

2.6. В дейност 389 „Други дейности по образованието“ увеличава разходите с 12124 лв.; 

2.7. В дейност 532 „Програми за временна заетост“ увеличава разходите с 203 лв.; 

2.8. В дейност 545 „Социални услуги в домашна среда“ увеличава разходите с 4503 лв.; 

2.9. В дейност 550 „Центрове за социална рехабилитация и интеграция“ увеличава разходите с 38002 

лв.; 

2.10. В дейност 603 „Водоснабдяване и канализация“ увеличава разходите с 4416 лв.; 

2.11. В дейност 604 „Осветление на улици и площади“ увеличава разходите с 13356 лв.; 

2.12. В дейност 619 „Други дейности по жилищното строителство, благоустройството и регионалното 

развитие“ увеличава разходите с 59726 лв.; 

2.13. В дейност 627 „Управление на отпадъците“ увеличава разходите с 349 лв.; 

2.14. В дейност 714 „Спортни бази и спорт за всички“ увеличава разходите с 3429 лв.; 

2.15. В дейност 738 „Читалища“ увеличава разходите с 53454 лв.; 

2.16. В дейност 739 „Музеи, художествени галерии, паметници на културата и етнографски комплекси с 

национален и регионален характер“ увеличава разходите с 19702 лв.; 

2.17. В дейност 740 „Музеи, художествени галерии, паметници на културата и етнографски комплекси с 

местен характер“ увеличава разходите с 35969 лв.; 

2.18. В дейност 829 „Други дейности по селско и горско стопанство, лов и риболов“ увеличава 

разходите с 449 лв.; 

2.19. В дейност 865 „Други дейности по туризма“ увеличава разходите с 1879 лв.; 

2.20. В дейност 898 „Други дейности по икономиката“ увеличава разходите с 14 705 лв. 

3. По разходната част на бюджета за дофинансиране: 

1.1. В дейност 122 „Общинска администрация“ увеличава разходите с 24996 лв.; 

1.2. В дейност 239 „Други дейности по вътрешна сигурност“ увеличава разходите с 1756 лв.; 



1.3. В дейност 282 „Отбранително-мобилизационна подготовка, поддържане на запаси и мощности“ 

увеличава разходите със 26038 лв.; 

1.4. В дейност 437 „Здравен кабинет в детска градина и училище“ увеличава разходите с 3544 лв.; 

1.5. В дейност 532 „Програми за временна заетост“ увеличава разходите с 38 лв.; 

2. В частта на бюджета за делегираните от държавата дейности: 

4.1. В дейност 117 „Държавни и общински служби и дейности по изборите“ увеличава плана на 

разходите с 64822 лв.; 

4.2. В дейност 122 „Общинска администрация“ увеличава плана на разходите с 100800 лв. 

4.3. В дейност 283 „Превантивна дейност за намаляване на вредните последствия от бедствия и аварии“ 

увеличава плана на разходите с 10039 лв.; 

4.4. В дейност 311 „Детски градини“ увеличава плана на разходите с 35134 лв.; 

4.5. В дейност 322 „Неспециализирани училища, без професионални гимназии“ увеличава плана на 

разходите с 41104 лв.; 

4.6. В дейност 389 „Други дейности по образованието“ увеличава плана на разходите с 10040 лв.; 

4.7. В дейност 437 „Здравен кабинет в детска градина и училище“ увеличава плана на разходите с 2314 

лв.; 

4.8. В дейност 532 „Програми за временна заетост“ увеличава разходите с 52000 лв.; 

4.9. В дейност 562 „Асистенти за лична помощ“ увеличава плана на разходите с 498535 лв.; 

4.10. В дейност 589 „Други служби и дейности по социалното осигуряване, подпомагане и заетостта“ 

увеличава плана на разходите с 1173 лв.; 

4.11. В дейност 713 „Спорт за всички“ увеличава плана на разходите с 1325 лв.; 

4.12. В дейност 738 „Читалища“ увеличава плана на разходите с 1608 лв.; 

4.13. В дейност 849 „Други дейности по транспорта,пътищата,пощите и далекосъобщенията“ увеличава 

плана на разходите с 7937 лв.; 

4.14. В дейност 898 „Други дейности по икономиката“ увеличава плана на разходите с 2912 лв. 

 

5. Одобрява промени/актуализация на Разчет за финансиране на капиталовите разходи на 

Община Рила за 2024 г. (Поименен списък на капиталовите разходи/Капиталова програма на Община 

Рила за 2024 г.), както следва: 

5.1. Във Функция V Социално осигуряване, подпомагане и грижи“, в дейност 550 увеличава §52-04 

„Придобиване на транспортни средства“, като добавя нов обект: „Закупуване на нов неупотребяван 

пътнически автомобил за предоставяне на социални услуги в  Община Рила“ на стойност 36 350 лв. 

с вкл. ДДС, разпределени както следва: 

5.1.1. § 61-01 Предоставени трансфери от други бюджетни организации  + 32 715 лв; 

5.1.2. Други собствени приходи     + 3635 лв. 

 

5.2. Във Функция VI Жилищно строителство, благоустройство, комунално стопанство и опазване на 

околната среда“, в дейност 619 увеличава §51-00 „Основен ремонт на дълготрайни материални ак-

тиви“ с 21 600 лв. с вкл. ДДС, като добавя нови обекти: 

5.2.1. Изработване на архитектурно заснемане, техническо обследване и технически паспорт 

на обект: "Многофамилна жилищна сграда, с административен адрес: гр. Рила, ул. 

"Аверки Попстоянов" №13", стойност 7800 лв. с вкл. ДДС; 



5.2.2. Изработване на Енергийно обследване с Доклад, Резюме, Сертификат и входиране в 

АУЕР на обект: "Многофамилна жилищна сграда, с административен адрес: гр. Рила, 

ул. "Аверки Попстоянов" №13", стойност 13 800 лв. с вкл. ДДС. 

 

III. Възлага на кмета на Община Рила да отрази промените по бюджета на Община Рила за 

2024 г. и Разчета за финансиране на капиталовите разходи на Община Рила за 2024 г. (Поименен списък 

на капиталовите разходи/Капиталова програма на Община Рила за 2024 г.).  

IV. Общински съвет  на Община Рила допуска предварително изпълнение на настоящето Реше-

ние. 

 

ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: Изказвания, питания, становища, предложения на граждани и разни 

Донка Цветкова- Общински съветник- На двете дами и Кметския наместник на Смочево, искам да 

благодаря за хубавото коледно тържество , подаръците. 

Георги Кабзималски- Кмет на Община Рила - Общинска администрация на 30 и 31 декември ще 

работи с намалено работно време, пуснал съм заповед, да не стане като други години назад. 

Цветана Шушкова – Председател на ОбС – Колеги, пожелавам Ви весело посрещате на новата 

година, да бъде мирна  и успешна. Януари си караме по план. Весели празници! 

 

След изчерпване на дневния ред, в 12:05 ч., Председателят закри заседанието. 

 

Протоколист:        Председател на ОбС: 

   /Йорданка Миладинова-                                                                           /Цветана Шушкова / 

                      Йорданова/                                            
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